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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen garanciákat kíván adni a kormány arra 
vonatkozóan, hogy a Színház-és Filmművészeti Egyetem (SZFE) megmaradhat szakmai 
szempontok szerint működő intézménynek? (II.)" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Őszintén remélem, hogy Schanda államtitkár úr a Színház- és Filmművészeti Egyetem 
átalakításával összefüggésben benyújtott előző kérdésemre adott válaszában nem az Országház előtt
tiltakozó korábbi és jelenlegi diákokra, a kétségeiket megfogalmazó művészeti szervezetekre, 
egyetemi oktatókra, a kétszáznál is több – köztük Kossuth-díjas, Jászai Mari-díjas, József Attila-
díjas, valamint a Nemzet Színésze cím birtokosa – tiltakozó művészre gondolt „baloldal” alatt. A 
néppárti Jobbik pedig mint jobbközép, keresztényszociális alapon álló párt továbbra is kiáll a 
magyar polgárok és a magyar kultúra szabadsága mellett!

A probléma, mint azzal bizonyára Ön is tisztában van, még a fentieknél is összetettebb: az oktatás, 
az egyetemi világ és a kultúra területén eddig sem és a Színház- és Filmművészeti Egyetem 
esetében sem tapasztalhatunk mást a kormányzat részéről, mint erkölcsi és anyagi alábecsülést, a 
menetrendszerű megbélyegzést és az érintettekkel – ebben az esetben azokkal az egyetemi 
oktatókkal és hallgatókkal, akik a magyar színművészet jövőjéért dolgoznak – érdemi 
egyeztetésektől való elzárkózást.

Ennek érdekében az alábbi kérdéssel fordulok Önhöz:

A törvény elfogadását követően történt-e kezdeményezés az érintettek megnyugtatására, vagy ilyen 
igénye nincs a kormányzatnak, az SZFE bedarálását pedig immár lezártnak tekinti?

Várom megtisztelő válaszát!


